

職場新路向招聘會

Navigating New Opportunities Job Fair



費用全免
Free Admission

即場招聘
On-the-spot Recruitment

FEB
26-27

2025年2月26及27日

(星期三及星期四)

26 & 27 February 2025

(Wednesday and Thursday)



11:00 - 17:30

(最後入場時間 17:00)

Final admission at 17:00)



東昌街社區會堂

大埔東昌街25號大埔東昌街康體大樓1樓

Tung Cheong Street
Community Hall

1/F, Tai Po Tung Cheong Street Leisure
Building, 25 Tung Cheong Street, Tai Po

近50間公司參加，提供大量適合中高齡人士的職位空缺

Around 50 participating employers offering many job vacancies suitable for middle-aged and elderly job seekers

入場人士可獲紀念品一份，送完即止

You can get a souvenir for joining the event while stock lasts

有關詳情，請於2025年2月11日
或之後瀏覽

www.jobs.gov.hk

Please visit

www.jobs.gov.hk

for details on or after
11 February 2025

查詢 Enquiries : 2153 3984



注意 Important Note :

- 場內將因應入場人數採取適當的人流管制措施。
Appropriate crowd control measures will be implemented at the venue taking into account the number of visitors.
- 如招聘會當天上午八時至上午十一時期間，八號或以上熱帶氣旋警告信號 / 黑色暴雨警告信號 / 政府公布的「極端情況」正生效，或八號熱帶氣旋警告信號的預警已發出，當天的招聘會將暫停舉行。如有關警告信號 / 「極端情況」於上午十一時或之前取消，一般情況下，招聘會將在三小時後恢復舉行。詳情可瀏覽勞工處網頁。
If a Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above / Black Rainstorm Warning Signal / "Extreme Conditions" announced by the Government is in force or a Pre-No.8 Special Announcement has been issued between 8am and 11am on the job fair day, the event will be temporarily suspended. Where the signal(s) / "Extreme Conditions" concerned is cancelled at or before 11am, the job fair will in general resume 3 hours after the cancellation. Please visit the webpage of the Labour Department for the detailed arrangement.



勞工處

Labour Department

